
 

 

Comment on ownership and sharing of the UEM's historical heritage 

 
The historical heritage of the United Evangelical Mission - Communion of Churches in 
Three Continents (UEM) is documented in the form of archives and museum collections. All 
of these written documents, historical images, and objects are understood today as the property 
of the thirty-nine members of the UEM in Africa, Asia, and Germany, and are treated as such. 
The Archives and Museum Foundation of the UEM preserves this heritage on behalf of the 
members of the UEM, makes it available for international scientific research, and communicates 
it to an interested, international public. 
 
 
Das historische Erbe der Vereinten Evangelischen Mission - Gemeinschaft von Kirchen 
in drei Erdteilen (VEM) wird in Form von Archivalien und musealer Sammlung dokumentiert. 
Schriftdokumente, historische Abbildungen und Objekte werden heute in ihrer Gesamtheit als 
das Eigentum der 39 Mitglieder der VEM in Afrika, Asien und Deutschland verstanden und 
behandelt. 
Die Archiv- und Museumsstiftung der VEM bewahrt dieses Erbe im Auftrag der Mitglieder 
der VEM, stellt es der internationalen wissenschaftlichen Forschung zur Verfügung und 
vermittelt es einer interessierten, internationalen Öffentlichkeit. 


